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Abstract

        
The study served to answer the question whether metabolites possibly contribute to the clinical actions of the neuroleptic drug perazine. The primary metabolites demethylperazine and perazine sulfoxide were investigated with regard to influences on behavior in mice, to an antiemetic action in dogs, and to a modification of the pressor effect of noradrenaline in rats. In contrast to perazine, none of the metabolites exhibited effects that can be interpreted to indicate neuroleptic or antidepressive properties of the compounds.


      
        
Zusammenfassung

        
Die Untersuchungen sollten klären, ob die klinischen Wirkungen des Neuroleptikums Perazin auch von seinen Metaboliten bestimmt werden. Die beiden primären Metaboliten Demethylperazin und Perazinsulfoxid wurden im Hinblick auf ihren Einfluß auf das Verhalten der Maus, auf die antiemetische Wirkung am Hund und auf eine Veränderung des pressorischen Effektes von Noradrenalin bei der Ratte untersucht. Anders als bei Perazin konnten bei keinem Metaboliten in keiner der typischen Versuchsanordnungen neuroleptische oder antidepressive Eigenschaften nachgewiesen werden.
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